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Abstract (en)
By means of the hydraulic push and pull device, a change in length of the rails (43, 44) is brought about, which corresponds to the deviation of the
instantaneous rail temperature from the average temperature for the time of year. This happens by pushing apart or pulling together the rail ends (44,
43) to be welded together. Known combined hydraulic push and pull devices have the disadvantage that they work with free piston surfaces only in
one of the two said operating states. This leads to unequal force ratios and to larger and heavier device units which are thus more expensive and
more difficult to handle. The hydraulic push and pull device according to the invention is made in such a manner that the free piston surface (41),
and specifically only the latter, comes into use in both operating states. This is achieved by the hydraulic cylinders (23, 24) being arranged turnably
by 180 DEG , and thus in particular adjustably for pull or push operation, in the device. As a result, the free piston surface (41) of each cylinder
(23, 24) is acted upon by the hydraulic medium both on pulling together of the rails (43, 44) and on pushing apart of the rails (43, 44). The result
achieved is a light construction and identical operating conditions for the pulling together or for the pushing apart of railway rail ends (43, 44) to be
welded together. <IMAGE>

Abstract (de)
Durch die hydraulische Druck- und Ziehvorrichtung wird eine Längenänderung der Schienen (43,44), die der Abweichung der augenblicklichen
Schienentemperatur von der mittleren Jahrestemperatur entspricht, bewirkt. Das geschieht durch Auseinanderdrücken oder Zusammenziehen der
zu verschweißenden Schienenenden (44,43). Bekannte kombinierte hydraulische Druck- und Ziehvorrichtungen haben den Nachteil, daß sie nur
in einem der beiden genannten Betriebszustände mit freien Kolbenflächen arbeiten. Das führt zu ungleichen Kräfteverhältnissen und zu größeren
und schwereren Vorrichtungseinheiten, welche damit teurer und schwerer zu handhaben sind. Die erfindungdgemäße hydraulische Druck- und
Ziehvorrichtung ist so ausgeführt, daß in beiden Betriebszuständen die freie Kolbenfläche (41), und zwar nur diese, zur Anwendung kommt. Dies
wird dadurch erreicht, indem die hydraulischen Zylinder (23,24) um 180° wendbar, und damit speziell auf Zug- oder Druckbetrieb einstellbar, in der
Vorrichtung angeordnet sind. Dadurch wird die freie Kolbenfläche (41) eines jeden Zylinders (23,24) sowohl beim Zusammenziehen der Schienen
(43,44) als auch beim Auseinanderdrücken der Schienen (43,44) durch das hydraulische Medium beaufschlagt. Im Ergebnis wird hierdurch eine
leichte Bauweise und identische Betriebsbedingungen für das Zusammenziehen bzw. für das Auseinanderdrücken von zu verschweißenden
Eisenbahnschienenenden (43,44) erreicht. <IMAGE>
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